
Bestyrelsesmøde Carlshøj B 14 Marts 2023

Deltagere:
Frederik Dahl Hougs (formand og sekratær)
Connie (Næstformand) Preben (kassere) Birgit
Jacobine Søren (suppleant) Bodil (suppleant)

Dagsorden
● Rundgang og budget 2024

○ Budget fremsendes til almenbo for projekter som ikke er udført men budgetteret i
tidligere år.

● Fartdæmpning lyngvej
● Dialog lyngby taarbæk vedrørende vej overtagelse

○ Bestyrelsen indhenter tilbud på hvad det koster at fræse vores veje op og få lagt
et nyt lag asfalt.

● P-kontrol
○ Som tidligere besluttet vil vi have Qpark til at håndtere vores parkeringsordning.

(besluttet i referatet 2022-12-13)
● Genbrugsplads

○ Aftalegrundlag for fælles genbrugsplads med Afdeling A er under udarbejdelse
● Beboerhenvendelser

○ Der er rettet henvendelse omkring forskønnelse af området ved B11
■ Dette projekt er under udarbejdelse

● Bordet rundt
○ Ejendomskontoret fremstiller forslag om at fjerne bed ved blok 7

■ Hvis der er penge til at etablere det grønne område ud fra den grønne
plan, ser bestyrelsen ikke noget problem i at igangsætte dette.

○ Formanden var ved at blive smidt ud, og i den forbindelse blev han gjort bekendt
med processen. Problematikken er at det er blevet for vane at alt kommer på
Eboks, derfor bliver postkassen ikke brugt længere.

■ Bestyrelsen ønsker at Almenbo udsender en information på mail om at
der er kommet vigtig post i postkassen, for at imødekomme lejerne.

○ Skal de nye skraldebøtter males?
■ Bestyrelsen ønsker ikke at de skal males.

Rundgangs fokus punkter
● Kloak Inspektion/vurdering
● Faldstamme status
● Gennemgang af sokler og maling af bygninger
● Vandstik/målere - Vi ønsker at vi får målt vandforbrug i hvert hus og ikke som en fælles

måling i varmecentralen - Penge blev afsat i 2019
● Køkkenmodernisering, hvordan bliver der holdt styr på at der ikke bliver igangsat for

meget?
● Maling af trappeopgange (B7, B12, B14)
● B8 indgangs trapper har brug for istandsættelse
● B8 faldstammer
● Gavlisolering


